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Piirihallituksen kokous  
 

Aika  16.9.2023 klo 13.00 – 15.30 

Paikka Hotelli Kiannon Kuohut, Suomussalmi 

 

1 Kokouksen avaus 
Piirikuvernööri Sanna Loukkola avasi kokouksen klo 13.39 

2 Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtaja DG Sanna Loukkola, sihteeri Leo Pikkarainen 

3 Läsnäolijoiden toteaminen 
 Hallituksen jäsenet: Aalto Irmeli, Hedberg Stig, Hettula Jaakko, Koistinen Mikko, 

Loukkola Sanna, Miettinen Kaisu, Ruuska Jari, Saranlinna Susanna, Siekkinen Hannele, 
Säkkinen Timo, Tasanto Tapani, Tasanto Tuula ja Pikkarainen Leo, yhteensä 13 / 26. 

 Lion Aalto Jarmo 

4 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kutsu lähetettävä viikkoa ennen kokousta, lähetetty 6.9.2023. Paikalla puolet hallituksen 
jäsenistä ja piirikuvernööri. Todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

5 Kokouksen työjärjestys 
Hyväksyttiin kutsun mukainen työjärjestys, johon lisättiin muihin asioihin Kamiinoita Ukrainaan-
kohta. 

6 Pöytäkirjan tarkastajien valinta 
Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Hannele Siekkinen ja Tapani Tasanto. 

7 Piirin taloustilanne 
 Lions-piiri 107-I ry:n ja Nuorisoleirin tilit on siirretty Nordeasta Pohjolan OP:iin 4.9.2023. 
 Nordean tilit ovat vielä voimassa, mutta ne lakkautetaan jossain sopivassa vaiheessa. 
 Piirin Op-tilin saldo 16.9.2023 on 22.724,05 € ja Nuorisoleirin saldo 15.500,00 €. 
 Nordean saldot ovat Piiri 231,82 € ja Nuorisoleiri 338,11 €. 
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8 Lohkojen raportit 
Käytiin läpi etukäteen lähetetyt ja paikalla olleiden lohkon puheenjohtajien raportit. 

9 Toimikuntien raportit 
Käytiin läpi palveluvastaavan, viestinnän, koulutusjohtajan, PDG-toimikunnan ja jäsenjohtajan 
raportit. 

10 Muut asiat 
 Tervaleijona tulee jakoon aluefoorumeissa viikolla 39, painos 3000 kpl. 
 Aluefoorumeissa virkailijakoulutusta 
 Markkinointimateriaalia klubien käyttöön hankitaan lisää. Sopiva säilytyspaikka on vielä 

mietinnässä. Nykyinen hajasijoitus useisiin ja vaihtuviin paikkoihin vaikeuttaa käyttöä. 
 Hyvän Päivä 8.10. –   Auta lasta, auta perhettä 
 Hypo-koira yhteisaktiviteetti: Hallitus esittää, että LC Oulu hoitaisi asiaa koko piirin 

laajuisena yhteisaktiviteettina. 
 Kamiinoita Ukrainaan: LC Sotkamo valmistelee piirin laajuista keräystä kamiinoiden 

hankkimiseksi. 

11 Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 15.45 

 

 

 

Sanna Loukkola   Leo Pikkarainen 

puheenjohtaja   sihteeri 

 

Pöytäkirjan tarkastajat 

 

 

Hannele Siekkinen   Tapani Tasanto 



Hannu Saarinen 

Lohkon puheenjohtajan raportti 

I alueen 1 lohko 

Lohkon klubit 

 LC Haukipudas 
 LC Haukipudas Kello 
 LC Jääli 
 LC Ii 
 LC Kiiminki 
 LC Ylikiiminki 

Oma toimintani käynnistyy vähitellen syyskuun aikana. Tulen vierailemaan kaikissa klubeissa, 
kahdesta kolmeen syksyn aikana ja lopuissa vuoden 2024 alkupuoliskolla. Ensimmäinen klubivierailu 
on sovittu LC Haukipudas/Kelloon 12.10. 

Olen keskustellut 10.9. alueen puheenjohtaja Pauliina Paavolan kanssa ja suunnitellut ja linjannut 
tulevaa toimintaa, mm. Aluefoorumeita. 

Ensimmäinen varsinaisen raportin laadin seuraavaan piirihallituksen kokoukseen. 
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PDG toimikunta  13.9.2023 

Paikka 

Ravintola Kirsikka, Tapsitie 5 

Läsnä 

Eino Jakkula, Harri Hirvelä, Seppo Saarela, Matti Tieksola, Pekka Rautakorpi, Vesa Ojanperä, Hannu 
Anttonen, Antero Stenius, Eija Tuomaala ja Jouko Lampinen 

 

IPDG Eija Tuomaala avasi kokouksen 

Esittäytymiskierros, mitä kullekin kuuluu 

Keskusteltiin piirihallinnon ja klubien välisestä yhteydestä. Miksi klubivierailut ovat tärkeitä? Mitä klubit ja 
jäsenet saavat vierailuista.  

- Tiedonkulku puolin ja toisin. Piirihallituksen arvostus klubia kohtaan, DG/VDG vierailu osoittaa 
kunnioitusta klubia kohtaan.  

- Johtajat koulutetaan viemään järjestön viestiä klubeihin. 
- Klubivierailut vahvistavat klubeja 
- Piirikuvernööri on jäseniä varten 

Klubien loppuminen/klubien yhdistyminen 

- Positiivinen malli, jolla jäsenmäärä säilyisi 

Mitä toimikunta voisi tehdä asioiden eteenpäin viemiseksi? 

 

13.1.2024 LCIF ja ARS ilta 








